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Elektrikli araç ve yenilenebilir enerji teknolojilerine 3 milyar dolarlık altyapı yatırımı 

planlanıyor. Yeni dağıtım şebekesi modelleri ve teknolojilerinin öneminin altını çizen 

Bakan Dönmez, şöyle devam etti: “Önümüzdeki yılların en önemli konu başlıklarından 

biri elektrikli otomobiller olacak. 2030'a kadar elektrikli araç şebeke altyapısı için 1 

milyar dolarlık yatırım yapılacak. Dağıtık enerji üretimi özellikle ana şebekeye binen 

yükün azaltılması açısından önemli. Bu nedenle, 2030'a kadar dağıtık üretim ve 

yenilenebilir enerji teknolojileri için 2 milyar dolarlık şebeke yatırımı yapılması 

gerekiyor.” 

Sakarya Gaz Sahası'nın dünyada derin denizde en zor sahalardan biri olduğuna dikkat 

çeken Dönmez, doğal gazın evlere verilmesiyle birçok alanda rekor kırılmış olacağını 

vurguladı. Dönmez, yıl sonuna kadar borulama işlemlerinin biteceğini dile getirerek, 

“Gazı taşıyacağımız boru hattının yanında ona yardımcı olmak için çeşitli kimyasalların 

sahaya gönderileceği bir hattımız var. Bu işleri denetleyecek, izleyecek otomasyon 

hattını içeren bir hat daha olacak. Üç hat birden yıl sonuna kadar çekilecek. Doğal gaz 

karaya geldikten sonra işlenecek ve ulusal gaz sistemimize bağlanacak” diye konuştu. 

Doğal gaz keşfinin yapılmasından üretime kadar 2,5 yıla yakın bir sürede işlemlerin 

tamamlanacağının altı çizildi. 

Bakan Dönmez, Türkiye'nin doğal gaz sektöründe Avrupa'nın en büyük dördüncü 

piyasası olduğuna dikkati çekerek, “Son yıllarda doğal gaz altyapısına önemli yatırımlar 

yaptık ve bu yatırımlar sayesinde LNG tesislerimizin kapasitelerini artırdık. Bunlara 

ilaveten, FSRU tesisleri kurduk, doğal gaz depolama projelerini hayata geçirdik ve hala 

depolama kapasitelerini artırma çalışmalarımız devam ediyor. Doğal gaz giriş 

kapasitemizi 4 kattan fazla artırdık. Şu an yıllık 4,4 milyar metreküp olan doğal gaz 

depolama kapasitemizin 11 milyar metreküpe çıkarılmasına yönelik yatırımlarımız da bir 

yandan devam ediyor” diye konuştu. 


